

星 檳 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161

www.sinpen.com Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement...

: tour@sinpen.com

南宁/桂林/阳朔/龙胜



Tour Code: CLF



★风味餐: • 南宁风味 • 阳朔啤酒鱼 • 芋头宴 • 龙胜风味

• 珍园风味 • 龙浚风味 • 七星渔村

精简行程:

第一天 启程 - 南宁(机上用餐/晚)

● 入付酒店

酒店: 南宁丽江村酒店或同等级

第二天 南宁/桂林/阳朔

(早/午/晚餐)

- 青黍山
- 南湖公园
- 步行榕杉湖景区(九曲桥+ 古南门+大榕树+日月双塔)

酒店: 桂林观光大酒店或同等级

第三天 阳朔/桂林 (早/午/晚餐)

- 船游漓江(钻石水道)
- 银子岩
- 车游十里画廊+月亮山
- 阳朔西街

酒店: 阳朔维也纳酒店或同等级

第四天 阳朔/龙胜/桂林

(早/午/晚餐)

- 平安壮寨
- 黄洛琛塞

酒店: 桂林观光大酒店或同等级

第五天 桂林 (早/午/晩餐)

- 茶山风景区(含缆车)
- 正阳路步行街
- 夜观漓江人造大瀑布

酒店: 桂林观光大酒店或同等级

第六天 桂林-回程 (早/机上用餐)

购物站: 丝绸,茶叶,珠宝,宝树堂

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







- 青秀山 因林木清翠,山势秀拔,山顶上的九层宝塔,俗称青山塔,它是青秀山的象征。
- 南湖公园 是一个融水体景观、亚热带园林风光于一体的公园。湖上有九拱桥、长堤、风景桥,设有 各色游艇和鱼餐馆。湖水澄碧,湖面蓝天白云倒影,湖岸芳草绿树相依。园内可湖中泛舟,或湖岸垂 钓;也可观赏富于亚热带特色的花卉草木。沿湖绿化区,有棕榈、蒲葵、假槟榔等热带树木;道路两 旁,种有蝴蝶果、白千层、银桦等风景树,百花园培植有金花茶等上百种名贵花卉,还有佛肚竹、南 洋杉、台湾相思等名贵竹木。

桂林

- 榕杉湖风景区 位于桂林城中央,是一个水体相连的连心湖。东为杉湖,西名榕湖,因湖岸生长的榕树, 杉树而得名。景区内还有九曲桥、位于榕湖北岸的古南门及大榕树。
- 日月双塔 是桂林市中心地标性景点,其名来源于"日"、"月"合壁即为"明"之意,寓意桂林的 明天更美好,
- 発山风景区(含双程缆车) 主峰海拔909.3米,相对高度760米,是桂林市最高的山峰因周唐时在山上 建有尧帝庙而得名,它也是国家首批AAAA级旅游风景区。

阳朔

- 漓江钻石水道 漓江钻石水道, 东起阳朔县城, 以旖旎的自然风光著称。沿途有书童苦读、秀才看榜 、雪狮双岭、仙人坐车、美女梳妆、管家古榕树、八仙过海自然或人文景观。
- 西街(洋人街) 一条古老的石板街,房屋建筑古色古香,地方特色浓厚,也是洋人聚集最多的地方 ,其中外国人在此开店就有20多家,被称为洋人街。

- 银子岩 洞内特色景点, 其中最为著名的景观有三宝: 佛祖论经、混元珍珠伞、独柱擎天; 三绝: 雪 山飞瀑、音乐石屏、瑶池仙境。大自然的鬼斧神工在这里被展示得淋漓尽致,故被誉为"世界溶洞奇
- 车游十里画廊 阳朔十里画廊位于阳朔月亮山,因沿路风景秀丽,如诗如画,被称为阳朔十里画廊。 主要景观有海豚出水、火焰山、龙角山、青厄风光、古榕美景等,其中外国人在此开店就有20多家,
- 月亮山 月亮山头顶有一个天然形成的石洞将山体从两面贯通开来,远看酷似一轮明月悬于此处,因 此得名"明月峰",俗称月亮山。最绝的是,自山脚下沿着800多级的青石板山道拾级而上,你会看 到月洞自满月至上弦月的一番轮回。最终到达山顶月洞,在细密的钟乳石里,找找月宫上的玉。

- 龙脊梯田 规模宏大的梯田群,全部的梯田分布在海拔300-1100米之间,最大坡度达50度,一层 层从山脚盘绕到山顶,层层叠叠,高低错落。其线条行云流水,其规模磅礴壮观,被称为"龙脊梯田 气势恢弘,有"梯田世界之冠"的美誉。
- 古壮寨 具有700多年的文化历史,有壮家文化百科长廊之称,目前拥有全国最完整、最古老、规模 最大的壮族干栏式吊脚楼建筑群。
- 黃洛瑶寨 黄洛瑶寨是龙脊十三寨中唯一的瑶族村寨,居住着清一色的红瑶族。自古红瑶妇女有储长 发的传统习惯,全村 60 户人家中,头发长达一米以上的有 60 名,最长的达 1.7 米,号称天下第一长 发村。这里村民人人能歌善舞, 热情好客。

自费项目: 梦幻漓江秀 + 遇龙河漂流 + +观鱼鹰抓鱼 + 车游两江四湖 + 桂林夜景 +正阳步行街, 印象刘三姐 {RMB 500/人}

出发日期:				航班行程:			
团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数	
	0791/2000	_田 典 机场税及	机场税及	田井 机场税及 赤行社	日典 机场税及 旅行社 安 江	日書 机场税及 hat 旅行社 答词 旅行	

Travel Agent:			



: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161 : +604-228 6161

: tour@sinpen.com

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.

6D5N

NANNING/GUILIN/ YANGSHUO/LONGSHENG



Tour Code: CLF



- ★ Special Cuisine: •Nanning Cuisine Yangshuo Beer Fish
 - Seven Star Fishing Village Longsheng Cuisine
 - Bowl Garden Flavor Longjun Cuisine

Schedule:

D1 DEPARTURE - NANNING

Check in hotel

Hotel: Nanning Lijiang Village Hotel or Similar Class

D2 NANNING/GUILIN/ YANGSHUO (B/L/D)

- Mount Qingxiu
- South Lake Park
- Rongshan Lake Scenic Area

Hotel: Guilin Plaza Hotel or Similar Class

D3 YANGSHUO/GUILIN (B/L/D)

- Li River Cruise (Diamond Waterways)
- Silver Cave
- Shilihualang + Moon Mountain
- West Street

Hotel: Vienna Yangshuo Hotel or Similar Class

D4 YANGSHUO/LONGSHENG/ GUILIN (B/L/D)

- Longji Terraced Paddy Field
- Zhuang Village
- Huang Luo Yao Zhai

Hotel: Guilin Plaza Hotel or Similar Class

D5 GUILIN (B/L/D)

- Yao Shan Scenic Area (Include cable car)
- ZhengYang Walking Street
- Night view largest man made waterfall

Hotel: Guilin Plaza Hotel or Similar Class

D6 GUILIN/DEPARTURE

Shopping Shop: Slik Factory, Tea Shop Jewelry Shop, Bao Shu Tang,

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







NANNING

- Mount Qingxiu a symbol of Nanning. On top of the mount stand a pagoda, Longxiang Tower which is the symbol of the Moutain.
- **South Lake Park** Nanhu Park features aquatic sceneries and subtropical gardening landscapes. In the park, you can fully appreciate the views of various plants, such as Pinang, Chinese fan palms, and other tropical trees. There is a garden with hundreds of precious flowers and bamboo, in which three inner gardens are very attractive places. Above the lake, there is a nine-arch bridge, a scenic bridge, and a long bank where you can get a view of the lake

GUILIN

- Rongshan Lake Scenic Area "Nine Twist Bridge", Bridge carved ingenious, imaginative with wonderful workmanship. The Two River and Four Lakes nowadays connect rivers and lakes with various attractions. Shan Lake is famous for its Twin Pagodas, to distance view the Sun and Moon Pagodas. And the northern part of Rong Lake with the famous Great Banyan Tree and Ancient South
- Yaoshan Scenic Area with cable car ride, it lies in the east of Guilin. The highest peak is 903 meters and it the highest hill in Guilin.

YANGSHUO

- Li River Cruise Chi Mei Lijiang River scenery, then down the river on board can watch the Lijiang River Gallery Barry among the most essential section of scenery with views to Lijiang scenic wonders around on Xiushan murals, half odd ferry, Zhang riding a donkey down the old, the boys worship the Goddess of Mercy, waves, nine horses in mountains, Xingping nirvana, etc. The beautiful scenery of Lijiang River, the taste of the beautiful mountains and rivers on both sides of the outline of the landscape into the United States and volume.
- **West Street** is the oldest street in Yangshuo with a history of more than 1,400 years. With its modern and fashionable, nearly every store has bilingual shop signs, and more than 20 stores are opened by foreigners who have settled here, Yangshuo local people named the street as "Foreigner's

LIPU

- **Silver Cave** scenic tourist resort set of natural, cultural landscape in one, acres of peach, scattered meantime, vivacious people rural scenery speed, Silver Cave belong to floor type cave, including the next hole, the hall, the three holes, painted gathered from different years of growth and development of various types of stalactite cave
- **Shilihualang -** Is origin of the name is because along the picturesque, fields, villages, hillsides, like a movie in slow motion, as in your eyes glide eleven, like the general nature of the gallery, gorgeous scenery
- **Moon Mountain -** is located in Guangxi Zhuang Autonomous Region, Guilin Yangshuo County Shilihualang resort ends. Here scenery ancient simple elegance, quiet comfort.summer, and gorgeous colors of the leaves in the fall make Shiraito Waterfall popular many months of the year.

LONGSHENG

- **Longji Terraced Paddy Field** Longji literally means "Dragon's Backbone "in Chinese. There is a group of large-scaled rice terraces built into the hillside. Some of the terraces look like great chains, other look like ribbons as they extend from the foot to the top of the hills. This clever building makes the best use of the limited arable land and water resources in the mountainous area. The Terraces were first started in the Yuan dynasty and finished in the Qing dynasty by the Zhuang people.
- Ancient Zhuang Village has over 700 years of cultural history, also known as the "Zhuang's" Encyclopaedia Gallery of Culture. It currently possesses the most complete, the oldest and the largest scale of Zhuang's stilt building.
- Huang Luo Longji Thirteen Zhaizhong yaozhai is only Yao village, inhabited all-red Yao. Since ancient times, the Red Yao women have long hair reservoir traditions, the village of 60 people, and the hair up to one meter above have 60, the longest up to 1.7 meters, known as the best in the world long-haired village.

Departure Date:			Flight :					
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total	
Adult								
Child								

Travel Agent: